FREE TIME

I usually do not have much free time, because I have to go to school and do my homework. Still, I have to relax sometime. I spend my free time doing sports or going out with friends, play the computer games, watching TV or listening to the music of my favorite radio station.
Best of all I like spend my free time with the computer. I’m learn new programs, use PC to do my homework and play the best computer games every day.
Sometimes I go to the cinema to see new interesting films with my family. After the film we usually go to McDonald’s in the MEGA centre.
The best way to relax for me is travelling. Usually  I spend holidays at the resorts of Turkey or Egypt.

I like to swim in the sea, sunbathe and go on interesting excursions.
У меня обычно немного свободного времени потому что я хожу в школу и делаю домашнее задание. Тем не менее иногда нужно отдыхать. В свободное время занимаясь спортом или хожу гулять с друзьями, играю в компьютерные игры смотрю телевизор или слушаю музыку на любимых радиостанциях.
Больше всего я люблю проводить моё свободное время за компьютером. Я изучаю новые программы, делаю с помощью компьютера домашнее задание и играю в компьютерные игры каждый день.
Иногда я хожу в кинотеатр, чтобы посмотреть новые фильмы с моей семьей. После этого мы обычно ходим в макдональдс в мега центре.

Лучший способ отдыха для меня это путешествия. Обычно я провожу каникулы на курортах Турции или Египта

Я люблю купаться в море, загорать и ездить на интересные экскурсии
